

**MIREILLE KNOLL, 85 ANS**

**RASSEMBLEMENT**  
MERCREDI 28 MARS 2018, À 18H30 • DÉPART PLACE DE LA NATION  
ARRIVÉE AVENUE PHILIPPE-AUGUSTE, 75011 PARIS

**White March in Paris to pay tribute to Mireille Knoll, The Lodges of B'nai B'rith France are mobilized  
B'nai B'rith is in mourning**

Mrs Mireille Knoll zl, 85-years-old, survivor of the Vel' d'Hiv Roundup, was murdered in atrocious circumstances then burned in her apartment in the 11th district of Paris because she was Jewish on March 23rd almost one year to the day after the murder of Sarah Halimi zl.

Mrs Mireille Knoll zl was the mother of a fellow brother of B'nai B'rith.

Serge Dahan, President of B'nai B'rith Europe and all the members of B'nai B'rith address their most sincere condolences to Mrs Mireille Knoll's children, grandchildren and to her entire family, and assure them in these terrible moments of their warm friendship and fraternal support.

Serge Dahan, President of B'nai B'rith Europe is horrified by this barbaric murder and invites all the members of B'nai B'rith movement to take part in the "WHITE MARCH" organized on Wednesday March 28th at 18h30, Place de la Nation in Paris to state "that is enough".

In these days before Pessach, the Executive Committee of B'nai B'rith Europe, asks all the members of the organization to light a candle this upcoming Friday, March 30th to pay tribute to Mrs Mireille Knoll zl.

### **Marche blanche à Paris pour rendre hommage à Mireille Knoll, Les Loges du B'nai B'rith France mobilisées Le B'nai B'rith est en deuil**

Presque un an jour pour jour après le meurtre de Sarah Halimi zl, Madame Mireille Knoll zl, 85 ans rescapée de la rafle du Vel d'Hiv, a été assassinée, parce que juive, le 23 mars dernier dans d'atroces circonstances puis brûlée dans son appartement du XI<sup>e</sup> arrondissement de Paris.

Madame Mireille Knoll zl était la mère d'un frère du B'nai B'rith.

Serge Dahan, Président du B'nai B'rith Europe et l'ensemble des membres du B'nai B'rith adressent à ses enfants, petits-enfants et à toute sa famille leurs plus sincères condoléances, les assurent dans ces terribles moments de leur chaleureuse amitié et de leur soutien fraternel.

Serge Dahan, Président du B'nai B'rith Europe, horrifié par ce meurtre atroce, appelle tous les membres du mouvement B'nai B'rith à participer à la « MARCHÉ BLANCHE » organisée le Mercredi 28 Mars à 18h30 Place de la Nation à Paris pour dire « ça suffit ».

En cette veille de Pessah, le Comité Exécutif du B'nai B'rith Europe, demande à tous les membres de l'organisation d'allumer une bougie ce vendredi 30 mars en hommage à Madame Mireille Knoll zl.